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Informacje o Muzeum - Zamek w Łańcucie  

w tekście łatwym do czytania i rozumienia (ETR – Easy To Read) 

 

 

 

  Muzeum - Zamek w Łańcucie zajmuje się Zamkiem w mieście Łańcut. 

  Zamek to wielki stary budynek. 

 

 

 

 

  Kiedyś w Zamku mieszkali ludzie. 

  Teraz możesz zobaczyć jak kiedyś w Zamku mieszkali ludzie. 

  



2 
 

 

  Kiedyś ludzie jedli obiady w Wielkiej Jadalni Zamku. 

  Teraz ludzie przychodzą zobaczyć jak wygląda Wielka Jadalnia Zamku. 

 

 

 

 

  Kiedyś bale odbywały się w Sali Balowej Zamku. 

  Teraz koncerty odbywają się w Sali Balowej Zamku. 

 

 

 

 

  W Zamku możesz zobaczyć dużo obrazów religijnych. 

  W Zamku możesz zobaczyć dużo ikon. 
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  Kiedyś w budynkach obok Zamku żyły konie. 

  Teraz możesz zobaczyć różne pojazdy konne. 

  

 

 

 

  Park przy Zamku jest duży jak kilka boisk sportowych. 

  W Parku przy Zamku rosną stare drzewa. 

  W Parku przy Zamku jest ogród z różami. 

 

 

 

  W Parku przy Zamku jest budynek: Storczykarnia. 

  W Storczykarni rosną kwiaty, odmiany storczyków. 

  Pracownicy Muzeum dbają o kwiaty.  
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  Pracownicy Muzeum chronią stare przedmioty. 

  Ludzie nie mogą ukraść starych przedmiotów. 

 

 

 

 

  Pracownicy Muzeum piszą teksty o Zamku i historii. 

  Pracownicy Muzeum opowiadają ludziom o Zamku i historii. 

 

 

 

 

  Budynek kasyna w Łańcucie jest częścią Muzeum. 

  Kiedyś w kasynie ludzie bawili się. 

  Teraz w kasynie ludzie oglądają wystawy o historii miasta i okolicy. 
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  Więcej informacji o Muzeum jest na stronie internetowej: www.zamek-lancut.pl 

  Aby dowiedzieć się co możesz zobaczyć w Muzeum  

  wybierz zakładkę: EKSPOZYCJE. 

  Aby dowiedzieć się jak możesz zobaczyć Muzeum  

  wybierz zakładkę: WIZYTA. 

 

 

 

  Możesz zadzwonić do Muzeum pod numer ogólny: 172252008 

  Możesz zadzwonić do Muzeum pod numer specjalny: 177493887 

 

 

 

  Możesz napisać e-mail do Muzeum na adres: 

  muzeum@zamek-lancut.pl albo dostepnosc@zamek-lancut.pl 

  Możesz napisać list do Muzeum na adres: 

  Muzeum - Zamek w Łańcucie, ulica Zamkowa 1, 37-100 Łańcut 

 


